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Protokoll StOF Styrelsemöte 2023-12-11 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2023, nr 620 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2023-12-11, kl. 19.00-20:30 Fysiskt möte IFK Enskedes klubblokal, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Joakim Skärlén, Karin Gillberg, Martina Sundberg, Lennart Hävrén, Jonas Holmgren (Teams). 
Från StOF-kansliet: Cecilia Westström. Ekonomiredovisning: Paul Norén 
 
Frånvarande:  
Lars Forsberg 

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Jonas valdes till sekreterare, protokollet därefter till Monica.  
 

3. Föregående protokoll/anteckningar 
Godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Budgetprognos 2023 

Budgeten för 2023 var balanserad mot ett +/-0 resultat. Prognosen pekar dock på att vi 
kommer gå plus, bl.a. p.g.a. höjda anmälningsavgifter på 25-manna jfr med budget. Just 
ser resultatet ut att hamna på drygt 100kkr.  

 
5. Frågor för beslut 

Intäktsstruktur 2024 
Cecilia presenterade ett förslag på ny intäktsstruktur, för att tydligare se var pengar går 
ut och kommer in. Diskussion och tankar kring förslaget ventilerades liksom vilka delar 
av verksamheten som skall vara självförsörjande. Vi kommer titta vidare på ffa. 
intäktssidan. Diskuterades även en utökning av den totala medlemsavgiften från 
klubbarna som i så fall måste upp för beslut på årsmöte om vi vill justera den. Inget 
beslut på detta mötet, utan beslutet flyttas till januari styrelsemötet. 
 

6. Rapporter 
Kanslirapport 
En rapport från kansliet om senaste nytt sedan förra mötet finns som bilaga till detta 
protokoll.  
 
Junior- och seniorpriserna – status 

Cecilia hade tagit fram ett reviderat förslag till modell som innebar lite ändringar kring bl.a. 

poängberäkning (en enda poängtabell, lite flackare poängskala t.ex.), huruvida 25-manna skall 

vara med som bidragare eller sponsor till priserna etc.  
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Övrig information 
 i) Förtjänstmedaljer 

Lyfts på Januarimötet, diskussioner pågår. Man kan ej ge till person som är 
”aktiv”. Monica passade på att tipsa oss om hur Värmland uppmärksammar 
medaljörer inom distriktet på en gala, se mer på Värmlands OF.  

 
ii) Hantering av kartor och rättigheter 
Återupptas efter jul 
 
iii) Transportmotionen 

 Rev B inskickad 30/11 till SOFT 
 
 iv) Info kring SOFT valberedning 

Monica redogjorde lite för hur arbetet går med kandidater till SOFTstyrelsen. 
Mycket liten respons från Stockholmsklubbarna vad gäller kandidater. 

 
7. Hur börjar vi jobba med ”best practices” som vi fångat upp på klubbesöken och hur 

det påverkar Verksamhetsplanen 2024 
Monica tycker att vi skall försöka börja dela goda erfarenheter redan nu och inte vänta 
tills vi besökt alla klubbarna som skall besökas. Cecilia har fått underlaget från 
sammanställningen som vi har gjort från hittills besökta klubbar. Hur skall vi dela 
informationen; hemsida, StOF-nytt, riktade brev, konventet/ordförandeträffar? Kansliet 
tittar på förslag. 
 

8. Plan för kommande klubbesök 
Gustavsberg planerat den 15/1, Ravinen, Tullinge, Centrum och Österåker ska 
återkomma med datum.  
 

9. Övriga frågor 
Tidpunkt för StOF-konventet; vi behöver reflektera kring både innehållet vid de ”större 
samlingarna” och när i tid de skall ligga för att matcha t.ex inlämnande av motioner till 
SOFT där det blev knappt om tid i år. ”StOF gala”, likt Värmlands OF? Vi tar med oss 
detta och tänker lite.  
 

10. Kommande Styrelsemöten  
Måndag 22 januari 
Måndag 19 februari 
Måndag 4 Mars (extra avstämning) 
Måndag 11 Mars (årsmöte) 
Måndag xx April 
Måndag xx Maj 
Måndag 3e Juni, Ordförandeträff 
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StOF kanslirapport dec 2023 

O-Ringen 2027 Stockholm 
• Sista mötet i IFR genomfördes 7 dec 

• Överenskommelse om Frescati som O-Ringenstad med camping och torg, plus 6-7 
övriga campingplatser 

• Flera olika arenor utreds 

• O-Ringen ska skriva avtal med Stockholms stad och lite senare med klubbarna 

• Information och fråga om deltagande i Föreningsrådet ska gå ut till alla klubbar 

Tävlingsverksamhet 

• Tävlingsprogrammet 2026-2030 planeras (möten med klubbar jan-feb) 
• Utreder Stockholms Stads hantering av kartbidrag. 

Utbildning 

• Mark-konferens 26 nov (Lasse G), anmälan på Eventor 

• Banläggarutbildning dec-jan, ca 20 anmälda 

• Kompetensutb. för elitklubbtränare pågår  
• Samarbetet med SOFT om digital markutbildning pågår 

• Polisens utbildning för att leta efter saknade genomförs i jan, inbjudan på väg ut. 

Ungdom och U23 

• Första U23-träffen genomförd med 25 deltagare, tema återhämtning (Lina Nilsson, 
doktorand från GIH) 

• Planering för sommarläger och Violett-läger pågår 

Stadshusorientering och Hitta ut 

• Stockholms stad mycket nöjda med Stadshusorientering (10 000 kartor; populäraste 
kontrollen 1 600 besök)  

• Hellas och Centrum vill jobba med HittaUt 2024, men inga besked från Stockholms 
stad 

Kansliet 

• Två PRAO-elever – DM-plaketter, arkivering, webb  
• Tävlingsutrustning repareras (batteribyten SI-enheter) 

• Bordsskrivare inköpt 

• Budgetarbete inom resp arbetsområde påbörjat 


